
Onze formele vragen aan Gecoro : 
 

1. Op basis van al deze punten hebben we één grote vraag aan Gecoro; namelijk om haar 
beslissing te heroverwegen en zich te distantiëren van het project. We vragen op basis van 
deze nieuwe informatie een negatief advies aan de gemeenteraad over te maken . 
Zij zullen hierin niet alleen staan, want er zijn vergelijkbare dossiers in naburige gemeenten. 

 
 

2. We hebben op de gemeenteraad gevraagd om de woonbehoefte studie van Veneco te 
actualiseren voor 2016. Is de Gecoro bereid om deze vraag mee te ondersteunen? 
We stellen vast dat de VENECO actualisaties in stijgende lijn gaan en willen graag weten 
hoeveel er nu al in overschot staan gezien de vele woningen die erbij gekomen zijn de laatste 
jaren. 

 
3. Verduidelijking van een vraag gesteld op de vergadering van 18 nov 2014. 

“Wat als de gemeente later (bij de verkavelingsvergunning of het op te maken RUP) te 
strenge voorwaarden oplegt? “ 
“Zal de voorgenomen ontwikkeling zoals vooropgesteld in de aanvraag-Priak dan uiteindelijk 
wel gerealiseerd worden?” 
Wat is hier de grootste bezorgdheid, dat de verkaveling ongehinderd kan doorgaan of dat de 
verkaveling met correcte voorwaarden wordt ingepland. 

 
4. Waarom worden reeds aangesneden verkavelingen niet in overweging genomen om aan het 

sociaal objectief te voldoen? 
Deze zouden dan binnen het GRS passen. 

 


